
 

DcH Brædstrup 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde og trænermøde 20.08.23 kl.13.00 

Fremmødte: Kamila, Kai, Sara, Cecilie, Hanne, Jørgen, Svend, Jette  

 

Mangler: Ida, Michael 

 

• Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde  

• Godkendt  

 

• Indlæg fra Formanden (Kamila) 

• Kontrakt til Jesper eller afslutning af samarbejde 

o Klubben ønsker kontrakt med Jesper så der er klare linjer i forhold 

til slåning af græsareal på Dch Brædstrups område. Kai tager 

kontakt til Jesper for at høre om han stadig er interesseret i at slå 

græsset. Alternativt kan vi spørge om landmænd vil bruge græsset 

mod at slå det for os.   

• Salg af hundefoder i poser 

o Der stilles forslag om at sælge små poser med godbidder, vi har 

nogle poser stående i klubhuset. Forslag 5 kr. pr. pose. 

• Signal pistol 

o Det kan være en god idé at lære vores hvalpe ikke at være 

skudræd, er det noget i skal bruge i Dch Brædstrup? 

o Det kræver en speciel tilladelse fra Politiet og der skal bruges et 

bestemt serienummer for at kunne bestille tilladelsen og dvs. vi 

skal ud og købe en signalpistol. 

o Godkendt af bestyrelsen, den videre proces sættes i gang 

 

• Indlæg fra næstformand (Sara) 

o PR-plan – der skal laves en Instagram-profil for at lave mere PR for 

klubben, eks. med visning af eks. ”månedens øvelse” samt visning af 

området vi træner på evt. via droneoptagelser. 

o Der skal laves en Facebook-side som man kan tilgå som ikke-

medlem. 

 



• Indlæg fra Kassereren (Michael) 

o 40 medlemmer 

o Kr. 46.648 i banken 

o 2 medlemmer udefra den ene på lydighedsholdet om tirsdagen og 

Familieholdet om mandagen. 

 

• Indlæg fra Materialeforvalteren (Kai)  

o Arbejdslørdag skal planlægges i efteråret, vi skal have styr på haven 

o Hundehusets Venner mangler en sekretær  

• Sekretær (Hanne) 

• Indlæg fra trænere  

o Sponsorat:  Jørgens datter rejser den 5. september til Island med 

skolen. Nu har hun fået T-shirten med vores logo på.  

• Agility redskaber  

o Vi skal søgt fonde til at kunne indkøbe nyt agilityhjul samt en ny 

vippe. 

• Præ-agility  

o Forslag om at vi starter præ-agility lørdag fra 10.00-11.00, vi skal 

have annonceret på vores hjemmeside samt vores Facebook-

gruppe 

o Der er stor efterspørgsel så vi skal have det i gang, Cecilie har lavet 

aftale med Anne Wedel fra Dch Skanderborg for at komme ud og få 

en prøvetime og se deres præ-agilityhold. 

o Størrelse på præ-agilityhold 6-8 medlemmer  

o Start 9. september med introduktion til præ-agility 

o Agility: Medlemmer udvikler sig og vi er ved at have et godt 

sammentømret hold med stabilt fremmøde. 

• Lydighed: 

o Vi er kommet godt i gang efter ferien, der er kommet et par nye til  

o Unghundehold: Vi er kommet godt i gang efter ferien, der er 

kommet en del nye på holdet vi har 15 medlemmer pt.  

o Indput fra hundefører Lea som har været på Vandelkursus sammen 

med hendes hund Buffy, hun har fået rigtigt meget med hjem som 

hun gerne vil dele med klubben. Hun har stillet forslag om at man 

tager udgangspunkt i en enkelt øvelse i lydighed, som hele holdet 

kan gennemgå og træne sammen for at vi alle arbejder med det 

samme og kan hjælpe hinanden. 

• Udvidet træningstid fra 19.00 – 20.30 

Hvalpeholdet: Vi er kommet i gang med det nye hold, vi justerer løbende når vi kommer på nye ting vi 

kan udvide træningen med.  

Familiehundeholdet: Svend fortæller at der er tvivl om hvor mange medlemmer der er på holdet.  

-Evt. 

• Partshøring omkring jordvolden – vi vælger ikke at gøre noget, da det ikke for betydning for 

vores område. 



• Ida - Resultatbøger – har vi det hjemme? Vi har bøger hjemme til Lydighed og Agility 

• Hvordan ligger det med informationerne, der skal skrives, er det træneren eller dommeren 

der skal skrive det? 

• Jette: Hundehusets Venner mangler medlemmer, vi skal være noget bedre til at reklamere 

for at støtteforeningen eksisterer.  

• Vi snakker om at få sendt information ud om Hundehusets Venner ved infomøde samt få 

gjort opmærksom på støtteforeningen ved kommende generalforsamling. 

• Hvorfor holder vi bestyrelsesmøde om søndagen, det er der det har været nemmest at 

finde en dato hvor alle kan. 

• Vi skal være opmærksom på at hunden skal være i snor, når der begynder at komme folk på 

området til træning. 

 

 

 

Dato for næste Træner/Bestyrelsesmøde: 22. september kl. 16.30 

 

Trænermøde: 11. september kl. 17.00  


